

Color Our Collections 2021

Алтайская краевая универсальная научная
библиотека имени
Вячеслава Яковлевича Шишкова



The Altai Regional Universal Scientific Library
named after Vyacheslav Yakovlevich Shishkov

Алтайская краевая универсальная научная библиотека имени Вячеслава Яковлевича Шишкова – крупнейшая библиотека Алтайского края, открыта 27 февраля 1888 года. Фонд библиотеки насчитывает более 1,5 млн экземпляров, хронологическим охватом с середины XVI века по настоящий день. В наших фондах хранится информация об Алтае, уникальном регионе на юге Западной Сибири.

Посетите нашу Электронную библиотеку:

<http://elib.altlib.ru>

Узнавайте о наших инициативах, новостях и событиях на сайте библиотеки <http://akunb.altlib.ru/> и в социальных сетях:

 [VK.COM/AKUNB](https://vk.com/akunb)

 [OK.RU/AKUNB](https://ok.ru/akunb)

 [FACEBOOK.COM/AKUNBLIB](https://facebook.com/akunbplib)

 [INSTAGRAM.COM/SHISHKOVKA22](https://instagram.com/shishkovka22)

The Altai Regional Universal Scientific Library named after Vyacheslav Yakovlevich Shishkov is the largest library in Altai Krai, opened on the 27th of February, 1888. Library collections encompass more than 1.5 million copies and more than 400 years of history – from the middle of the 16th century to the present day. Our funds store information about Altai, a unique area in the south of Western Siberia.

Visit our Electronic Library: <http://elib.altlib.ru>

Learn about our initiatives, news and events on the library website <http://akunb.altlib.ru/> and on social media:

 [VK.COM/AKUNB](https://vk.com/akunb)

 [OK.RU/AKUNB](https://ok.ru/akunb)

 [FACEBOOK.COM/AKUNBLIB](https://facebook.com/akunbplib)

 [INSTAGRAM.COM/SHISHKOVKA22](https://instagram.com/shishkovka22)



Сосуд в виде сфинкса из древней Фанагории (античный город Причерноморья, IV в. до н.э.)
из книги: «Русские древности в памятниках искусства. Вып. 1: Классические древности Южной России. СПб., 1889»

Vessel in the form of a sphinx from ancient Phanagoria (the antique city of the Black Sea region, the fourth century BC) from the book:
«Russian antiquities in the monuments of art. Issue 1: Classical Antiquities of Southern Russia. Saint Petersburg, 1889»



Сосуд в образе Афродиты из древней Фанагории (античный город Причерноморья, IV в. до н.э.) из книги:
«Русские древности в памятниках искусства. Вып. 1 : Классические древности Южной России. СПб., 1889»

Vessel in the image of Aphrodite from ancient Phanagoria (the antique city of the Black Sea region, the fourth century BC) from the book:
«Russian antiquities in the monuments of art. Issue 1: Classical Antiquities of Southern Russia. Saint Petersburg, 1889»



Серебряный сосуд с изображением борьбы греков с амазонками, Молдавия (II в. до н.э.) из книги:
«Русские древности в памятниках искусства. Вып. 1 : Классические древности Южной России. СПб., 1889»

Silver vessel depicting a struggle of the Greeks with the Amazons, Moldova (the second century BC) from the book:
«Russian antiquities in the monuments of art. Issue 1: Classical Antiquities of Southern Russia. Saint Petersburg, 1889»



Серебряная ваза с изображением голубей и растительного орнамента из кургана Чертомлык, Украина (IV в. до н.э.)
из книги «Русские древности в памятниках искусства. Вып. 1 : Классические древности Южной России. СПб., 1889»

Silver vase depicting doves and floral ornaments from the Chertomlyk burial mound (kurgan), Ukraine (the fourth century BC)
from the book «Russian antiquities in the monuments of art. Issue 1: Classical Antiquities of Southern Russia. Saint Petersburg, 1889»



Сосуд с изображением скифского воина из кургана Куль-Оба, Крым (IV в. до н.э.)
из книги: «Русские древности в памятниках искусства. Вып. 1 : Классические древности Южной России. СПб., 1889»

Vessel with an image of a Scyth warrior from the Kul-Oba burial mound (kurgan), Crimea (the fourth century BC)
from the book: «Russian antiquities in the monuments of art. Issue 1: Classical Antiquities of Southern Russia. Saint Petersburg, 1889»



Глиняный сосуд с фигурой юного варвара из Павловского кургана, Крым (IV в. до н.э.)

из книги: «Русские древности в памятниках искусства. Вып. 1 : Классические древности Южной России. СПб., 1889»

Earthen vessel with a figure of a young barbarian from the Pavlovsky burial mound (kurgan), Crimea (the fourth century BC)
from the book: «Russian antiquities in the monuments of art. Issue 1: Classical Antiquities of Southern Russia. Saint Petersburg, 1889»



Сосуд для питья, Россия (XVII в.) из книги:
«Никольский В. История русского искусства. М., 1915»

Drinking vessel, Russia (XVII century)
from the book: «V. Nikolsky The History of Russian art. M., 1915»



Серебряный сосуд с изображением льва, напавшего на оленя, из кургана Куль-Оба, Крым (IV в. до н.э.)
из книги: «Русские древности в памятниках искусства. Вып. 1 : Классические древности Южной России. СПб., 1889»

Silver vessel depicting a lion attacking a deer from the Kul-Oba burial mound (kurgan), Crimea (the fourth century BC)
from the book: «Russian antiquities in the monuments of art. Issue 1: Classical Antiquities of Southern Russia. Saint Petersburg, 1889»